
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

DOTAZNÍKOVÉ ŠETŘENÍ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Dobrý den, 

Jmenuji se Jana Uvírová a studuji na Přírodovědecké fakultě Univerzity Palackého 

v Olomouci. Píši diplomovou práci na téma: ,,Vliv regionálního operačního programu 

regionu NUTS II Moravskoslezsko na rozvoj cestovního ruchu ve správních obvodech obcí s 

rozšířenou působností Kopřivnice a Rýmařovʼʼ. Součástí kvalifikační práce je dotazníkové 

šetření, zda jako příjemce finančních prostředků EU vnímáte dotační titul ROP NUTS II 

Moravskoslezsko za přínosný pro svůj region. Dotazník tvoří 5 jednoduchých otázek, jejichž 

vyplnění Vám průměrně zabere 5 minut.  

 1) Byl váš realizovaný projekt přínosem pro váš region?  

2) Využili byste znovu dotační titul ROP NUTS II Moravskoslezsko pro financování 

vašich projektových záměrů?  

3) Vnímáte zpracování žádosti o dotace za administrativně náročné?  

4) Využíváte pro zpracování / administraci žádostí o dotaci poradenské firmy?  

5) Měli jste v průběhu realizace projektu nějaké komplikace? Pokud ano, jakého 

charakteru (finanční, administrativní, realizační)  

 

Poté jsem elektronicky zaslala dotazníkové šetření všem sedmi příjemcům dotací, 

jmenovitě: Římskokatolická farnost Štramberk, Město Příbor, Město Štramberk, 

AVALANCHE MOUNTAIN s.r.o., Horský hotel Brans s.r.o., SPS-STAS, s.r.o. a SKI 

AREÁL KOPŘÍVNÁ a.s..  

Každého příjemce jsem se tázala na určitý projekt, který se uskutečnil díky schválení 

dotace z ROP NUTS II Moravskoslezsko během programového období 2007 – 2013. 

Konkrétně se jednalo o projekty: Revitalizace dřevěného kostela sv. Kateřiny ve Štramberku, 

pro rozvoj cestovního ruchu, Stavební úpravy piaristického kláštera –III. etapa - I. NP, 

Výstavní síň - Zdeněk Burian a jeho svět - rekonstrukce podkroví muzea Štramberk, Naučná 

trasa městské památkové rezervace Příbor - orientační značení a infosystém, Nové ubytovací 

kapacity v Jeseníkách, Rekonstrukce rekreačního střediska Brans Malá Morávka, 

Modernizace Ski areálu Myšák - sedačková lanovka, Rozšíření ubytovací kapacity chaty 

Kopřivná a souvisejícího zázemí 

 

Děkuji za Váš čas a ochotu 

Jana Uvírová 

 



1. Respondent: Římskokatolická farnost Štramberk 

Projekt: Revitalizace dřevěného kostela sv. Kateřiny ve Štramberku, pro rozvoj 

cestovního ruchu 

1) Byl váš realizovaný projekt přínosem pro váš region?  

ANO, ROZHODNĚ POVAŽUJEME REALIZOVÁNÍ PROJEKTU ZA VELMI 

PŘÍNOSNÉ PRO REGION 

2) Využili byste znovu dotační titul ROP NUTS II Moravskoslezsko pro financování 

vašich projektových záměrů?  

ANO, VYUŽÍVALI JSME A VYUŽIJEME 

3) Vnímáte zpracování žádosti o dotace za administrativně náročné?  

CELKEM ANO 

4) Využíváte pro zpracování / administraci žádostí o dotaci poradenské firmy? 

NE, BISKUPSTVÍ OSTRAVSKO - OPAVSKÉM, POD KTERÉ FARNOST SPADÁ, JE 

ODDĚLENÍ, KTERÉ MÁ PŘÍPRAVU TĚCHTO DOTACÍ NA STAROSTI.  

5) Měli jste v průběhu realizace projektu nějaké komplikace? Pokud ano, jakého 

charakteru (finanční, administrativní, realizační)  

CELKEM NE, DROBNÉ KOMPLIKACE BYLY, ŽE SE V PROJEKTU NA ČÁST VĚCÍ 

ZAPOMNĚLO A MUSELY SE ŘEŠIT DODATEČNĚ, TAKÉ SE V PRŮBĚHU 

REKONSTRUKCE UKÁZALO, ŽE ČÁST VĚCÍ JE V HORŠÍM STAVU NEŽ SE 

PŘEDPOKLÁDALO. 

              

2. Respondent: Město Příbor 

Projekt: Stavební úpravy piaristického kláštera – III. etapa - I. NP, Naučná trasa 

městské památkové rezervace Příbor - orientační značení a infosystém 

1) Byl váš realizovaný projekt přínosem pro váš region?  

ANO, VELKÝM / PŘÍNOS SPATŘUJI HLAVNĚ PRO OBYVATELÉ PŘÍBORA 

2) Využili byste znovu dotační titul ROP NUTS II Moravskoslezsko pro financování 

vašich projektových záměrů?  

ANO / ANO 

3) Vnímáte zpracování žádosti o dotace za administrativně náročné?  

ANO, JE TO VELMI NÁROČNÉ U OBOU PROJEKTŮ 



4) Využíváte pro zpracování / administraci žádostí o dotaci poradenské firmy?  

ANO, VYUŽÍVÁME FIRMY PRO ZPRACOVÁNÍ ŽÁDOSTÍ O DOTACE, 

ADMINISTRACI SI DĚLÁME SAMI.  

5)  Měli jste v průběhu realizace projektu nějaké komplikace? Pokud ano, jakého 

charakteru (finanční, administrativní, realizační)  

V PRŮBĚHU REALIZACE JSOU KOMPLIKACE TÉMĚŘ VŽDY, PŘEDEVŠÍM 

REALIZAČNÍ ZMĚNY NEBO UPŘESNĚNÍ. JE TO ALE TŘEBA KONZULTOVAT 

S POSKYTOVATELEM DOTACE A TO SE NÁM ZATÍM DAŘÍ. 

              

3. Respondent: Město Štramberk 

Projekt: Výstavní síň - Zdeněk Burian a jeho svět - rekonstrukce podkroví muzea 

Štramberk 

1) Byl váš realizovaný projekt přínosem pro váš region?  

SPÍŠE BYCH ŘEKL LOKÁLNÍHO PŘÍNOSU, OVLIVŇUJE MÍSTNÍ OBYVATELSTVO 

2) Využili byste znovu dotační titul ROP NUTS II Moravskoslezsko pro financování 

vašich projektových záměrů?  

ANO, BUDEME 

3) Vnímáte zpracování žádosti o dotace za administrativně náročné?  

ANO VELMI 

4) Využíváte pro zpracování / administraci žádostí o dotaci poradenské firmy?  

ANO 

5) Měli jste v průběhu realizace projektu nějaké komplikace? Pokud ano, jakého 

charakteru (finanční, administrativní, realizační)  

VZHLEDEM K TOMU, ŽE SE JEDNALO O REKONSTRUKCI PAMÁTKOVÉHO 

DOMU, BYLO NUTNÉ REALIZOVAT VÍCE PRÁCE, KTERÉ VE VĚTŠINĚ PŘÍPADŮ 

NEBYLY UZNÁNY ZA UZNATELNÝ NÁKLAD ZE STRANY POSKYTOVATELE 

DOTACE 

              

 

 

 

 



4. Respondent: AVALANCHE MOUNTAIN s.r.o. 

Projekt: Nové ubytovací kapacity v Jeseníkách 

1) Byl váš realizovaný projekt přínosem pro váš region?  

PROJEKT MÁ ROZHODNĚ VLIV NA ROZVOJ REGIONU, DÍKY ZVÝŠENÍ 

UBYTOVACÍ KAPACITY PODPORUJE USPOKOJENÍ VYŠŠÍ NÁVŠTĚVNOSTI A 

VYTVOŘENÍ NOVÝCH PRACOVNÍCH MÍST 

2) Využili byste znovu dotační titul ROP NUTS II Moravskoslezsko pro financování 

vašich projektových záměrů?  

NE, KVŮLI ZBYTEČNĚ SLOŽITÉ ADMINISTRACI 

3) Vnímáte zpracování žádosti o dotace za administrativně náročné?  

ANO, POVAŽUJI 

4) Využíváte pro zpracování / administraci žádostí o dotaci poradenské firmy?  

ANO, V OBOU PŘÍPADECH 

5) Měli jste v průběhu realizace projektu nějaké komplikace? Pokud ano, jakého 

charakteru (finanční, administrativní, realizační)  

PŘEVÁŽNĚ REALIZAČNÍ, JAKO BYL PROBLÉM S KVALITOU PROVÁDĚNÝCH 

PRACÍ A JAK JSEM ZMÍNIL KOMPLIKACE S ADMINISTRATIVOU 

              

 

5. Respondent: Horský hotel Brans s.r.o. 

Projekt: Rekonstrukce rekreačního střediska Brans Malá Morávka 

 

1) Byl váš realizovaný projekt přínosem pro váš region?  

PŘÍNOS PROJEKTU SPOČÍVÁ HLAVNĚ VE VYBUDOVÁNÍ KVALITNÍ HOTELOVÉ 

KAPACITY, ODPOVÍDAJÍCÍ SOUČASNÉMU EVROPSKÉMU STANDARDU, V 

REGIONU, JEHOŽ POTENCIÁL PRO CESTOVNÍ RUCH JE VELIKÝ. URČITĚ 

PŘISPĚJE K ROZVOJI CESTOVNÍHO RUCHU A KE ZVIDITELNĚNÍ CELÉ 

REKREAČNÍ OBLASTI JESENÍKŮ V RÁMCI CELÉ ČR. DALŠÍM PŘÍNOSEM JE 

VYTVOŘENÍ PRACOVNÍCH MÍST V REGIONU S VYSOKOU NEZAMĚSTNANOSTÍ  

 

 



2) Využili byste znovu dotační titul ROP NUTS II Moravskoslezsko pro financování 

vašich projektových záměrů?  

PRO FINANCOVÁNÍ DALŠÍCH PROJEKTOVÝCH ZÁMĚRŮ BYCHOM DOTAČNÍ 

TITUL NEVYUŽILI 

3) Vnímáte zpracování žádosti o dotace za administrativně náročné?  

VYSOKÁ ADMINISTRATIVNÍ NÁROČNOST, MNOHDY NEUJASNĚNÁ PRAVIDLA 

PRO POSKYTNUTÍ DOTACE 

4) Využíváte pro zpracování / administraci žádostí o dotaci poradenské firmy?  

PRO ZPRACOVÁNÍ ŽÁDOSTI A ADMINISTRACI JSME VYUŽILI SLUŽEB 

PORADENSKÉ FIRMY 

5)  Měli jste v průběhu realizace projektu nějaké komplikace? Pokud ano, jakého 

charakteru (finanční, administrativní, realizační)  

KOMPLIKACE V PRŮBĚHU REALIZACE PROJEKTU BYLY - HLAVNĚ 

ADMINISTRATIVNÍ, ALE I S FINANCOVÁNÍM (ZEJMÉNA DATUM PROPLACENÍ 

NA ÚČET PŘÍJEMCE) A S KVALITOU PROVÁDĚNÝCH STAVEBNÍCH PRACÍ 

              

6. Respondent: SPS-STAS, s.r.o. 

Projekt: Modernizace Ski areálu Myšák - sedačková lanovka 

 

1) Byl váš realizovaný projekt přínosem pro váš region?  

URČITĚ ANO. JSME HISTORICKY TURISTICKOU OBLASTÍ V ZIMNÍCH I 

LETNÍCH MĚSÍCÍCH. NEJSME PROJEKTEM NA ZELENÉ LOUCE 

2) Využili byste znovu dotační titul ROP NUTS II Moravskoslezsko pro financování 

vašich projektových záměrů?  

POPRAVDĚ, NEJSEM O TOM PŘESVĚDČEN 

3) Vnímáte zpracování žádosti o dotace za administrativně náročné?  

ZBYTEČNĚ VELMI NÁROČNÉ A SLOŽITÉ 

4) Využíváte pro zpracování / administraci žádostí o dotaci poradenské firmy?  

ANO, JAK PRO ZPRACOVÁNÍ, TAK ADMINISTRACI 

 

 



5) Měli jste v průběhu realizace projektu nějaké komplikace? Pokud ano, jakého 

charakteru (finanční, administrativní, realizační)  

NEJVĚTŠÍM PROBLÉMEM JE VYHLAŠOVATEL DOTACE, TRVAJÍCÍ NA 

BANÁLNÍCH VĚCECH – ADMINISTRATIVNÍ 

              

 

7. Respondent: SKI AREÁL KOPŘIVNÁ a.s. 

Projekt: Rozšíření ubytovací kapacity chaty Kopřivná a souvisejícího zázemí 

 

1) Byl váš realizovaný projekt přínosem pro váš region?  

ANO, UMOŽŇUJE DALŠÍ ROZVOJ CESTOVNÍHO RUCHU V JESENÍKÁCH 

2) Využili byste znovu dotační titul ROP NUTS II Moravskoslezsko pro financování 

vašich projektových záměrů?  

NE, ČASTO JSOU NEUJASNĚNÁ PRAVIDLA A TÍM VZNIKAJÍ KOMPLIKACE 

3) Vnímáte zpracování žádosti o dotace za administrativně náročné?  

VELMI 

4) Využíváte pro zpracování / administraci žádostí o dotaci poradenské firmy?  

ANO, VYUŽÍVÁME 

5) Měli jste v průběhu realizace projektu nějaké komplikace? Pokud ano, jakého 

charakteru (finanční, administrativní, realizační)  

POSKYTOVATEL DOTACE TRVAJÍCÍCÍ NA BANÁLNÍCH VĚCECH, TECHNICKÝ 

STAV BYL V HORŠÍM STAVU, NEŽ SE PŘEDPOKLÁDALO 

 

 


